
Til beboerne i afd.4
KærshØjvej/Nyla ndsvej

Silkeborg, den 7. juli 2019

lndkaldelse t¡l afdelingsmØde

Med henvisning til vedtægternes bestemmelser 514 indkaldes herved til ordinært, obligatorisk
afdelingsmøde. Mødet afholdes tirsdag, den 27. august 2019 kl. 19.00 i afd. 1.9, "Havfruens"
gildesal, Langelinie L3.

Dagsorden

L Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde. Beretning vedlagt.
4. Fremlæggelse og godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år.

Driftsbudget for 2020 fremsendes vedlagt.
5. Behandling af eventuelt indkomne forslag. Forslag skal være afdelingsbestyrelsen i

hænde senest 2 uger før mødet.
6. Valg af formand for afdelingsbestyrelsen (valgperiode2OLS-2O2L)
7 . Valg af L medlem (valgperiod e 2OL9-2021) og suppleanter (valgperiode 20L9-2020) til

afdel ingsbestyrelsen.
På valg: Egon Busk Sørensen

8. Eventuelt.

Afdelingen vil være vært ved mødet med smørrebrød. I anledning af arrangementet bedes
lejerne tilmelde sig på nedenstående talon, som afleveres senest den 13. august 2OL9 i
postkassen hos Egon Busk Sørensen, KærshøjvejLL.

Referatet fra mødet bliver tilgængelig på vores hjemmeside www.ab-silkebors.dk under "Min
afdeling". Det er også muligt at hente et eksemplar hos Arbejdernes Byggeforening

Med venlig hilsen
Afdelingsbestyrelsen
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Bestyrelsesberetning fra afd .04

ljuni 2018 holdt vitraditionen tro komsammen i containerweekend. Dette foregik

ved Egon og Else på KærshØjvej og vi var 9 personer ialt.

I oktober prøvede vi igen- hér sad bestyrelsen klar med øl og vand hos Linda på

Nylandsvej...beboerne udeblev, men vi var heldige at få besøg af forbipasserende

med hund.

Egon lukkede tagbrønd og nedlagde flise ved Kærshøjve¡ nr.24. Vi var heldige at få

en passende udseende flise ovre fra Højtoftevej- Linda overvågede projektet.

V¡ f¡k lagt fliser i bede ved nr. L8,20 og22 på Kærshøjvej.

Markvandring: Vi turde ikke foreslå de store tiltag, da tidligere aftalte tiltag stadig

hænger...da vi mangler penge iafdelingen.

Der blev aftalt, at ejendomsfunktionærerne fremover varetager renholdelse af

affa ldsøerne på Kærshøjvej.


